
S HÄSSELBY-VÄLLINGBY  
STADSDELSFÖRVALTNING 
HANDIKAPPRÅD  

 PROTOKOLL 6:2009 

SAMMANTRÄDE  

8 JUNI 2009 

SID 1 (4) 
 

 

Box 3424, 165 23 Hässelby. Telefon 08-50804000. Fax 08-50804099 

Besöksadress Hässelby Torg 20-22 www.stockholm.se 

 

Närvarande: 

Ordförande Marita Innergård  DHR 

Vice ordförande ------- 

Ledamöter Birgitta Jacobsson   IFS 

 Lars Lindén   HRF 

 Barbro Eld Eriksson   SRF 
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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsade välkommen till dagens sam-

manträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordningen 

 I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa tillägg. 

 

§ 3 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Lars Lindén valdes att justera dagens protokoll 

torsdagen den 11 juni 2009. 

 

§ 4 Kvarvarande frågor 

 Hur kommer förändringarna att påverka den enskilde vårdta-

garen i samband med ombyggnad av Hässelgårdens vård och 

omsorgsboende respektive omvandling av kollektivboendena 

Cameliagården och Aklejan från servicehus till gruppboende? 

 

Annica Dominius, avdelningschef för äldreomsorgen informerade 

om att omvandlingen av kollektivboendena ännu inte påbörjats 

men kommer ske under hösten. Behov av nattpersonal ses över, li-

kaså en förbättring av matsituationen. Anhörigmöten har påbörjats. 

Under september månad planeras kontakt med alla ”gode män” 

och boende. Ombyggnad av Hässelgården är nödvändig och måste 

vara åtgärdad efter beslut från Arbetsmiljöverket, senast 1 januari 

2012. Flyttning av den enskilde kommer att ske så varsamt som 

möjligt och i samråd med anhöriga. 

 

Rådet tackar och önskar fortlöpande information i ärendet. 

  

§ 5 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 16 juni 2009 

 

 Ärende 17 – Sammanläggning av avdelningarna Omsorg om 

personer med funktionsnedsättning och Individ- och familjeom-

sorgen 

 

Efter förvaltningens information om bakgrunden till förslaget i 

ärendet ställer sig rådet positiv till förändringen. Rådet anser att 

det kommer underlätta för den enskilde att endast behöva vända 

sig till, och få stöd och råd från en avdelning.  
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Dock vill rådet uttala att den LSS-kompetens som finns idag inte 

får utarmas. Rådet tycker att en överföring till Äldreomsorgen vore 

mindre bra. 

 

Förvaltningen är själv mån om att behålla den goda LSS-

kompetens som finns i dag och tar i övrigt till sig rådets synpunk-

ter. 

 

 Ärende 20 – Anvisningar för upphandlingar inom omsorg om 

personer med funktionsnedsättning enligt LSS. 

 

Rådet anser att det ska finnas ett kommunalt alternativ som icke-

valsalternativ. Detta ska utses genom närhetsprincipen. 

 

Förvaltningen avstår att kommentera rådets synpunkt. 

 

 Ärende 24 – Lättläst om stadsdelsförvaltningen 

 

Rådet har ingen invändning till ärendet ”lättläst om stadsdelsför-

valtningen, men anser att förvaltningen måste ta ett steg längre och 

utveckla text, bild och layout så det bättre anpassas till att kunna 

mottas av personer med syn och lässvårigheter.  

 

Förvaltningen tar till sig synpunkterna för vidareutveckling i sam-

band med framtagande av material till bland annat hemsidan. 

 

 Lex Sarah – Rådet önskar få information om inträffad händelse 

på Paradsängens gruppboende. 

 

Förvaltningen återkommer med information till rådets första sam-

manträde efter sommaren. 

- - - - - - - -  

 

Övriga ärenden har rådet tagit del av och har inga synpunkter att 

lämna. 

 

§ 6 Övrig information från förvaltningen 

 --------- 
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§ 7  Övriga frågor 

  

 Ordförande tog upp problem med de parkeringsplatser för 

personer med handikapptillstånd som finns vid parkerings-

platsen intill Engelska parken i Hässelby gård.  

Rådet undrade om förvaltningen har några egna p-platser på 

parkeringen. 

 

Förvaltningen har inga egna p-plaster. En inventering av handi-

kapp p-plaster i närheten av Hässelby torg kommer att göras av 

förvaltningen. 

  

§ 8  Anmälan inkomna handlingar 

 En stad för alla – på väg att bli världens mest tillgängliga huvudstad.  

 Kommunstyrelsens handikappråd, protokoll 4/2009, 5/2009.  

 Minnesanteckningar från Kommunstyrelsens möte med KS handi-

kappråd 2009-05-13.  

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Marita Innergård tackade för dagens möte och önska-

de alla en trevlig och skön sommar. Ordförande förklarade sam-

manträdet avslutat.  

Nästa sammanträde äger rum måndagen den 17 augusti 2009, 

klockan 14.00 – ca 16.30 i rum Markelius.  

Rådet har förmöte 13.30-14.00.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


